

有關「e悅讀學校計劃」事宜

敬啟者：

培養學生養成良好的閱讀習慣及掌握「從閱讀中學習」的技巧，將有助促進學生整體的學習能力。而隨着科技的進步，閱讀電子圖書及資訊科技的使用技巧亦是學生在未來需面對的挑戰。本校在本學年參與由香港教育城舉辦的「e悅讀學校計劃」，讓學生能夠免費學習如何進行網上閱讀，將閱讀融入日常生活中，推動自學文化。現將本計劃的使用方法詳列如下：

1. 學生以「小校園」的登入編號及密碼（學生手冊 P.67）登入「e悅讀學校計劃」網站，

網址為：<https://www.hkedcity.net/ereadscheme/>



或通過本校網頁進入「學生常用網站」後登入該計劃：

<http://www.ktmy.edu.hk/UsefulWebsites/>



2. 進入網站後，學生可選擇由學校已訂閱的圖書，並瀏覽可下載圖書的詳情。
3. 學生找到心儀的圖書後，按「加入我的教城書櫃」並進行下載。
(學生可使用桌面電腦進行下載圖書。)
4. 已下載的圖書，可以在「教城書櫃」內找到。學生可以用桌面電腦或平板電腦(包括 ios 及 Android)進行閱讀。
(如使用平板電腦閱讀，則必須下載「教城書櫃」的免費應用程式)
5. 有關登入的操作說明可掃描右下方二維碼了解。



敬希家長鼓勵 貴子弟登入網頁進行閱讀，享受閱讀的樂趣。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與圖書館主任湯老師聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月二十五日

註：請於 10 月 27 日（星期三）或之前簽覆電子回條

Notice for E-Read Scheme

Dear Parents/Guardians,

To enhance the overall learning efficiency through fostering students' reading habit and ability, the school is joining the "E-Read Scheme", organized by the Hong Kong Education City. Students can learn to read online for free and study independently in the scheme. In this notice, we will briefly introduce the instructions for the scheme, while the library teacher will also guide students for the issue in class

Instructions.

1. Students can follow the link or QR code below to login "E-Read Scheme" with their Small Campus ID and password (They can be found in Student Handbook P.67)

Link: <https://www.hkedcity.net/ereadscheme/>



Or students can access to the website by visiting Useful Websites on the school website.

Link: <http://www.ktmy.edu.hk/UsefulWebsites/>



2. After login, students can browse a list of subscribed books picked by the school.
3. Students can click "Add to EdBookShelf" to download the books which they are interested in. (Students can use a computer to download the books.)

4. The books downloaded can be found in the EdBookShelf. Students can use a desktop computer or tablet (IOS or Android) to read the books.

(If students prefer to read with tablets, they have to install the free application "EdBookShelf".)

5. Students can also scan the QR Code below for more details.



Parents please kindly encourage your child to follow the instructions and login "E-Read Scheme" for the joy of reading. If you have any enquiries, please contact Ms TANG Wanqin at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

*Remarks: Please sign the e-notice by 27th October, 2021 (Wednesday)